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Maatwerk beheer en onderhoud Wijchens Meer 

 
Schriftelijke vraag van de PvdA Wijchen 
ingediend 13 november 2018 

 

Aanleiding: 

 

We hebben geconstateerd dat er de afgelopen weken groot onder-

houd heeft plaatsgevonden aan de oevers van de Wijchens Meer. 

Naar onze mening is dit op te grote schaal gebeurd. Het lijkt erop 

dat er geen maatwerk is toegepast, wat ons betreft is hier dus geen 

sprake van bestendig beheer en onderhoud. Op deze manier wordt 

er onvoldoende rekening gehouden met onze doelstellingen voor 

biodiversiteit. De oever biedt de komende winter geen schuilplaat-

sen meer voor watervogels, bevers en andere diersoorten. Voor 

komend voorjaar is de broedgelegenheid voor water- en rietvogels 

geminimaliseerd. Soorten als bv. waterral, kleine karekiet en riet-

gors zullen daardoor verdwijnen.  

 

 

Vragen: 

1. Wat was de noodzaak van deze (rigoureuze) maatregelen? 

2. Is dit onderhoud uitgevoerd volgens het huidige maaibestek of 

is dit onderhoud daarvan een bovenmatige afwijking? In geval 

het laatste wat is hiervoor de aanleiding en hoe wordt dit in de 

toekomst voorkomen? 



 

 

2 

3. Op welke wijze is rekening gehouden met de bestaande na-

tuurwaarden?  

4. In hoeverre is invulling gegeven aan zorgplicht? 

5. Waarom is er geen maatwerk toegepast bij het onderhoud door 

delen van de oever intact te houden voor verschillende soorten?  

6. Om onze doelstellingen voor biodiversiteit te halen, is er meer 

maatwerk nodig in het beheer en onderhoud, ook van de oevers 

van het Wijchens Meer. Hoe gaan we ervoor zorgen dat er ade-

quaat natuurvriendelijk maatwerk wordt toegepast in de vol-

gend jaar op te stellen maaibestekken, zowel voor het Wijchens 

Meer als elders in de gemeente Wijchen?  

 

Namens de fractie PvdA Wijchen, 

 

Peter Gatzen 

 


